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Hei! 
Gjelder utvidelse av eksisterende eneboligfelt i Heradsbygda gjennom en naturlig forlengelse av 
Bassengveien i sydøstlig retning. Undertegnede er veldig bekymret for den økte trafikken dette 
vil medføre både i anleggsperioden og når dette er ferdig utbygd. . Ser det er tenkt bruk av 
Bassengveien - forlengelse av denne. Håper kommunen ser på en bedre løsning når det gjelder 
trafikk og adkomst. 
Mvh Tore Bråten Bårnås, Gneisveien 17, 3518 Hønefoss 


